


بازدید مسئولان شهری اراک از پروژه های شرکت دیبازدید مشترک شهردار مشکین دشت و دهیار فرخ آباد
نسل فردا: شهردارمشکیندشتبههمراهمعاونینودهیارفرخآبادازلکهصنعتیداشلیجه
وخیابانمنتهیبهعباسآبادمحمدشهربازدیدکردند.علیسلگیشهردارمشکیندشت
حاشیهاینبازدیدمیدانیخاطرنشانکرد؛باتوجهبهاینکهاینمعبردارایترددوترافیک
صنعتیاست،ترمیمولکهگیریآسفالتدردستورکارمعاونتعمرانقرارگرفتهواسرع
وقتاقداماتلازمصورتخواهدگرفت.سلگیدرپایاندستورجمعآورینخالههایموجود

درحریمشهرمشکیندشتوبازدیدمستمرجهتجلوگیریازتخلیهنخالهرابهتوسطمعاونتخدماتشهریصادروازشهروندان
درخواستنموددرصورتمشاهدهتخلیهنخالهدرسطحشهرشمارهخودرومتخلفرابهشهرداریجهتپیگیریازمراجعقانونی

اعلامنمایند.

نسل فردا: شهرداراراکباهمراهیرییسوچندتنازاعضایشورایاسلامیشهر،ازپروژههایعمرانوتوسعهشهریشرکتدی
همچونعملیاتتکمیلیپروژهبزرگآزادراهتهران-شمال،بازدیدبعملآوردند.علیرضامحمودیشهرداراراکباهمراهیرییسوچند
ازاعضایشورایاسلامیشهر،ازپروژههایعمرانوتوسعهشهریشرکتدیهمچونعملیاتتکمیلیپروژهبزرگآزادراهتهران_شمال
بازدیدبعملآوردند.اینبازدیدمیدانیباهدفبررسیدقیقظرفیتوتوانمندیهایاینشرکتدراجرایپروژههایتوسعهشهری
صورتگرفتچراکهدرشهریورماهسال۱۴۰۳،تفاهمنامه۲۰هزارمیلیاردریالیاجرایپروژههایتوسعهشهریوگردشگریبرای
شهراراکبینشهرداریوشرکتدی،منعقدشدهاست.همچنینشهرداراراکواعضایشورایاسلامیشهردرنشستبامدیرعامل

وسایرمدیرانشرکتدی،بهبحث،گفتگووبررسیپیرامونهمکاریهایفیمابینکاریبامحوریتتفاهمنامهمذکورپرداختند.
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استانها
Provinces لایروبی بند پشت باغ روستای

دره از توابع کاشان
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بخشدارمرکزیکاشــانازلایروبیورسوب
برداریبیشاز۱۰هزارمترمکعبرســوبات
ازمخزنبندهپشتباغروستایدرهدرسال

جاریخبرداد.
مسعودخانداییاظهارداشــت:اینعملیات
لایروبیباهزینهبالغبر۱۰میلیاردریالانجام

شدهاست.
وی،بااشارهبهاینکهحجمابگیریاینبند۳۰
هزارمترمکعباستهدفازاجرایلایروبی
بندهتغذیهمصنوعــیراافزایشحجممخزن
بهمنظورکنترلســیلابوافزایشنفوذآبو

تغذیهسفرههایآبزیرزمینیعنوانکرد
ویبابیاناینکهاینلایروبیباکمکدهیاری
ومدیرامورمنابعابکاشانانجامشدهاست
افزود:اینلایروبیباحجم۱۰هزارمترمکعب
انجامشدکهموجبایجادبسترمناسبیجهت
عبورایمنجریانآبدرزمانوقوعســیلاب
گردیدهوازبروزخطراتاحتمالیبرالیروستاو

ازادراهاصفهانکاشانکاستهمیشود.
شهردار کرج:

اصلاح وضع آسفالت معابر 
نیازمند نظارت جدی و مستمر 

است
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شهردارکرجدراولینجلسهشورایبرنامهریزی
شهرداریکرجدرسال۱۴۰۴گفت:برایبهبود
وضعیتآسفالتمعابرشهری،نیازبههمکاری
وهماهنگیهمهبخشهایشهرداریاستو
دراینخصوصبایدنظارتجدیصورتگیرد.
مهردادکیانیبااشــارهبهوضعمعابرشهری
کرجبویژهدرحوزهآســفالتگفــت:اینکه
مطالبهاصلیمردموشهروندانکرجیبهبود
وضعآسفالتمعابرشهریســتبایدبرایما
جایتاسفداشتهباشــد،چونباوجودتمام
تلاشهایصورتگرفتــهوبرغماینکهحتی
ازنظرآماریکمیتکاربیشــترشده،شاهد
کیفیتلازمورضایتبخشنیســتیم.کیانی
افزود:باتوجهبهآمارهایارائهشدهمادرمقایسه
باگذشتهآسفالتبیشتریتولیدکردهایم،اما
دربحثتوزیعونحوهاجراونظارتمشکلاتی
داریمکهبهخاطرهمیننتوانســتیمکاررابه
شکلیعملیکنیمکهرضایتمندیشهروندان
رافراهمکنیم.شــهردارکرجتاکیدکرد:باید
درکناربحــثآموزشنیروهایشــهرداری،
بحثنظارتیجدیرویپیمانکارانداشــته
باشیم،چراکهبایدازبیتالمالصیانتکنیم.
بههمیندلیلقصوروکمکاریدرحقمردم
درزمینهآســفالترابایدباشدتوقاطعیت
موردبازخواستقراردادوبرخوردکرد.کیانی
افزود:معابرشهریبهنوعیویترینشهراست
ومردمبهصورتروزمرهآنرامیبینندوازآن
استفادهمیکنند.درنتیجهآسفالتمناسب
معابراهمیتدوچندانــیدارد.خودمدیران
مناطقبهصورتمیدانیوجهادیدرســطح
شهرگشتبزنند،مواردرااحصاکنندبرروی
کارپیمانکاراننظارتداشــتهباشند.دراین
صورتاســتکهمیتوانانتظارداشتهباشیم
مشکلاتکمترشود.شهردارکرجدرانتهاتاکید
کرد:برایبهبودرونــداجرایکارایناختیارو
وظیفهرابهمدیرانمناطقمیدهمکههرکسی
ازمعاونتعمرانمناطقگرفتهتاپیمانکاراگر
کمکاریواهمالکاریدراینزمینهداشــت،
سریعابرخوردقاطعصورتبگیرد.کنارگذاشته
شــوند،بهکمیتهانضباطیمعرفیشوندویا
حتیاگرموضوعحادتربود،ترکفعلصورت
گرفتهبهمراجعقضاییارجاعشود.ویگفت:
بایدامسالباتوجهبهوضعیتتورمومشکلات
مختلفاقتصادیکهوجودداردجدیترعمل
کنیمتاباهمینداشتههادستکممعابربهتربا
آسفالتمناسبتریبهمردمکرجارائهدهیم.در
اینجلسهکهباحضورمعاونین،روسایمناطق
وسازمانهابرگزارشد،ابتداگزارشوضعیت
تولیدوتوزیعآسفالتدرسالگذشتهتوسط

سازمانعمرانشهرداریکرجارائهشد.
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فرماندار شهریار پیگیر مصوبات 
و اعتبارات در جلسه با سازمان 

مدیریت استان تهران
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سجادبرنجیفرماندارشهرستانشهریاردرتداوم
پیگیریهــایخودجهتتخصیــصاعتبارات
شورایبرنامهریزیاستانومصوباتسفررئیس
جمهوردرشهرستانشهریارباحضوردرسازمان
مدیریتوبرنامهریزیاســتانوتشکیلجلسه
ایبامحمدرضاگلدانیرئیسسازمانمدیریت
برنامهریزیاستانتهرانپیگیراینموضوعات

شد.
گفتنیاستدرطیســفراخیراستاندارتهران
بهشهرستانشــهریاروبهدنبالآنسفررئیس
جمهور،درجلسهشــورایبرنامهریزیاستان
تهراندرشهریارمصوباتیبهتصویبرسیدکه
فرماندارشهرستانشهریار،صبحامروزبیستو
چهارمفروردینباحضوردرسازمانبرنامهریزی

استانپیگیریهایلازمرابهعملآورد.

سرپرست شرکت گاز استان اصفهان در 
بازدید از صنایع آران و بیدگل:

حمایت از صنایع و 
سرمایه گذاری در تولید با تأمین 

پایدار گاز طبیعی
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سرپرستشرکتگازاستاناصفهاندربازدیداز
صنایعشهرستانآرانوبیدگلگفتباحمایت
ازصنایع،سرمایهگذاریدرتولیدمحققخواهد
شد.ابراهیممحسنیسرپرستاینشرکتبه
همراهفرمانــدارآرانوبیدگلدرایامتعطیلات
نوروزازواحدهایصنعتــیمتقاضیگازآرانو
بیدگلبازدیدکردوبــااعلاممطلبفوقاظهار
داشت:گازطبیعیبهعنوانیکیازمنابعانرژی
پاک،کارآمدوارزان،نقشحیاتیدرفرآیندهای
تولیدایفامیکندوتأمینپایــداروبهموقعگاز
بــرایواحدهایصنعتی،بــدونتردیدیکیاز
ارکاناساسیتحققشعارســالودستیابیبه
اهدافکلاناقتصادیکشوراست.ویتأکیدکرد
کهبهبودوتوسعهزیرســاختهایگازرسانیو
بهینهسازیشبکههایتوزیعگازازجملهاقدامات
مهمیاستکهشرکتگازدرراستایپشتیبانی

ازصنایعوتسهیلفرآیندتولیدانجاممیدهد.
سرپرستشرکتگازاستاناصفهانضمنگفتگو
بامدیرانصنایعمختلف،ازنزدیکباچالشهاو
نیازهایانرژیاینواحدهاآشناشدوبیانکرد:
ســرمایهگذاریدربخشتأمینانرژی،بهویژه
گازطبیعی،نهتنهــاموجبکاهشهزینههای
تولیدوارتقاءبهرهوریصنایعمیشــود،بلکه
بهعنوانعاملیکلیدیدرتسهیلفرآیندهای
تولید،میتواندبســترمناســبیبرایجذب
سرمایهگذاریهایجدیدوتوسعهپایدارفراهم
آوردوتأمینانــرژیپایدار،بهویــژهگاز،برای
واحدهایتولیدی،ازاهمیتویژهایبرخوردار
استواینامربهطورمستقیمدرراستایتحقق

شعارسالقراردارد.
محسنیبااشارهبهتلاشهایمستمراینشرکت
دربهینهســازیمصرفگازوکاهشهدررفت
آن،ادامهداد:شرکتگازاستاناصفهانباارتقاء
زیرساختهایتوزیعوگازرســانی،بهویژهدر
مناطقصنعتی،میتواندنقشبسزاییدرکاهش
هزینههایتولیــد،افزایشبهــرهوریوجذب
سرمایهگذاریهایداخلیوخارجیایفاکندواز
سویدیگر،باتوجهبهاهمیتگازدرفرآیندهای
تولید،اینشرکتآمادگیداردتادرراستایتحقق
شعارسرمایهگذاریبرایتولید،همکاریهای
گســتردهایبابخشهایخصوصــیودولتی
داشتهباشد.ویهمچنینبرلزومتوجهبهمدیریت
بهینهمصرفگازدرصنایــعتأکیدکردوافزود:
یکیازمهمترینچالشهایپیشرویصنایع،
بهویژهدرشرایطکنونی،کاهشهدررفتانرژیو
بهرهبرداریبهینهازمنابعموجوداستوشرکت
گازاستاناصفهانباارائهراهکارهایعلمیوفنی،
درراستایکمکبهصنایعبرایمدیریتبهینه
مصرفگازوکاهشهزینهها،آمادههمکاریو

حمایتاست.
دراینبازدید،مدیرانصنایعشهرستانکاشان
نیزضمنابرازرضایتازتلاشهایشرکتگاز
استاناصفهاندرتأمینانرژیموردنیازواحدهای
تولیدی،بــراهمیتهمکاریهایبیشــتردر
راســتایرفعچالشهایانرژیوتحققاهداف

تولیدتأکیدکردند.

دریچه

برنامه جامع ناوگان ماشین سنگین در مسیر توسعه اسدآباد طراحی شود
مریم بیگدلو/  گروه استان ها مدیریت منابع آبی و خاکی باید دقیق، علمی و فناورانه باشد
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حمیدملانوریشمسیدرشــورایاداریشهرستان
اســدآبادکهباحضورمعاونیناقتصادی،سیاســی،
مدیرکلامورزنانوخانوادهاستانداری،رئیسمجمع
نمایندگانونمایندهمردماسدآباددرمجلس،فرماندار
وامامجمعهشهرســتاناســدآبادوهمچنینرئیس
سازمانمدیریتوبرنامهریزیاســتانوتعدادقابل
توجهیازمدیراناستانیدرسالنهمایشهایاداره
فرهنگوارشاداینشهرستانبرگزارشد،اظهارکرد:
ظرفیتعبورسالانهمیلیونهازائراربعینازشهرستان
اسدآباد،»فرصتیطلایی«برایشکوفاییاقتصادی،
فرهنگیواجتماعیمنطقهاستواسدآبادمیتواندبه
یکیازقطبهایخدماتیوزیارتیغربکشورتبدیل

شودومنشأتحولاتاقتصادیبزرگیباشد.
ویادامهداد:خدماتاساسیازجملهتغذیه،اسکان،
سلامت،حملونقلوگردشگریزیارتیدرقالبیک

بستهجامعطراحیشود.
ملانوریشمســیافزود:مردماینمنطقهعاشــقانه
بهزائرانخدمــتمیکننــد،امامیتوانبــاایجاد
سازوکارهایقانونیوحمایتازســرمایهگذاریدر
اینحوزه،همبهزائرخدماتبهتردادوهمبرایمردم

منطقهاشتغالپایدارودرآمدایجادکرد.
استاندارهمدانگفت:درشهرستاناسدآبادپنجتا۶
هزارکامیونثبتشدهکهظرفیتبینظیریاستوبا
طراحییکبرنامهجامعازاینناوگاندرمسیرتوسعه

تجارتوزنجیرهتأمینمنطقهایاستفادهشود.
ملانوریشمسیافزود:درسفربهاسدآبادپروژههایی
درحوزهکشاورزینوینوگلخانهایکلنگزنیشدکه
نمونهایازحرکتاستانبهسمتافزایشبهرهوری،

کاهشمصرفآبوتولیدباکیفیتبالااست.
ویحرکتبهسمتکشاورزیدانشبنیانراضروری
دانستوافزود:مدیریتمنابعآبیوخاکیبایددقیق،
علمیوفناورانهباشــدوبرهمیناســاسچندپروژه
بامشــارکتبخشخصوصیوحتیسرمایهگذاران
خارجیکلیدخوردکهنشانمیدهدسرمایهگذاران

بهآیندهاینمنطقهامیدوارهستند.

حمایتازنخبگانوســرمایههایارزشمندضروری
است

امامجمعهاسدآبادنیزدرایننشستبابیاندغدغههای
فرهنگــی،اجتماعیوانســانیمنطقهاظهــارکرد:
ظرفیتهایانسانیوفرهنگیشهرستان،نیازمندتوجه
وحمایتاســتکهحمایتازنخبگانوسرمایههای

ارزشمندشهرستانضرورتدارد.
حجتالاســلاممرتضیموحدیبااشــارهبهپیشینه
تاریخیاســدآبادگفــت:اســدآبادمهــدپرورش
بزرگمردانــیچونســیدجمالالدیناســدآبادی
است.شــخصیتیکهافتخاراتشبایدبرجستهتاروح

خودباوریدرنسلجدیدتقویتشود.
ویافزود:سیدجمالالدیناسدآبادیجوانیکهدر۱۳
سالگیشهیدمیشودودروصیتنامهاشازمبارزهبا
استکبارمینویسد،نشانمیدهدکهاینسرزمینتوان
تربیتانسانهایاثرگذارراداردونبایداینظرفیتها

مغفولبمانند.
امامجمعهاسدآبادباتاکیدبرلزومحمایتازنخبگان
شهرســتان،بهنامهاییچوندکتــرعلیمصنوعی،
مخترعبینالمللیبامقــامجهانیدرکانــادا،دکتر

فیروزیبادههامقالهعلمیواســتاداندانشگاههای
معتبرجهانماننددکترکیمیاییاشــارهکردوافزود:
اینافراد،ذخایرعلمیشهرســتانهستندکهبایددر

جایگاهمناسبخودقرارگیرند.
ویادامهداد:برخیازایننخبگاندرشرفمهاجرتاند

واینبرایمازنگخطراست.
حجتالاســلامموحدیهمچنیــنازظرفیتبالای
اجتماعیوفرهنگیشهرستاندربرگزاریبرنامههای
دینی،فعالیتهایداوطلبانهومشارکتهایمردمی
یادکردوادامهداد:ازمراسمختمقرآنتاجشنهای
شــعبانیهوخدماتصلواتی،همهنشــانازپویایی
فرهنگیاسدآبادداردواینپتانسیلهابایدموردتوجه

قرارگیرد.
ویباتأکیدبرضرورتتوجهمسوولانبهاینظرفیتها،
خطاببهمدیراناستانیگفت:اسدآبادمحرومنیست،
بلکهمظلوماستواینمظلومیتبایدباهمتمسوولان
پایانیابدوزمینهشکوفاییظرفیتهایآنفراهمشود.
آسیبهایاجتماعی،مسکنوآبسهرأسمهمبرای

نجاتاسدآبادازموانعتوسعهاست
فرماندارشهرستاناســدآبادنیزدرادامهبابیاناینکه

آســیبهایاجتماعی،دراینشهرســتانوضعیت
نامناسبیدارد،گفت:مسکنوآبنیزبایددرتصمیمات

مدیریتیوبرنامهریزیهاموردتوجهواقعشود.
ســلیماننظریدوســتبااشــارهبهاینکهدردولت
چهاردهم7۴هــزارهکتارزمینبــهمنظوراحداث
مسکنبرای۴۶5۰نفردراختیارواقعشده،عنوانکرد:
تاکنون5۰میلیاردتومانبرایاصلاحشبکهآبشرب

اختصاصوهزینهشدهاست.
ویافزود:درشــشماههدومسالگذشتهنیزحدود
۴5میلیاردتومانبرایروشنایینقاطحادثهخیزو9۰
میلیارداعتباربرایدانشــکدهپرستاریبهشهرستان
اســدآباداختصاصیافتهامابرایبهترشدنشرایط

نیازمندجذباعتباراتبیشترهستیم.
فرمانداراسدآبادخواستاراصلاحبرخیزیرساختهادر
اینشهرستانشدوگفت:فرستندهتلویزیونیاسدآباد
درهنگامبارشهاقطعمیشودوازحداقلهایممکن
مردمرامحروممیکندهمچنیندرحوزهآسیبهای
اجتماعیوایجاداشتغالاینشهرستاننیازمندتوجه

جدیاست.
سرمایه گذاری در تقویت زیرساخت ها با 

مشارکت بخش خصوصی
رئیسمجمعنمایندگانونمایندهمردماســدآباددر
مجلسدرادامهاینشورانیزگفت:نیازداریمتادرکنار
تشویقسرمایهگذارانبرایسرمایهگذاریدرتولید،
ازظرفیتاینعزیزانبرایســرمایهگذاریدرجهت

تقویتزیرساختهانیزاستفادهشود.
اکبررنجبرزادهبااشــارهبهمشــکلاتمسکنمردم،
گفت:طرحیبهابتکاراستاندارهمدانبهرئیسجمهور
پیشنهادشدهاستکهماتلاشداریماینطرحتأیید
شودتابرایحلمشــکلاتمسکندراستاناقدامات

اصولیانجامشود.
ویبااشــارهبهپروژهکتابخانهاستاندارد،گفت:نباید
اجازهدهیمروزههاینیمهتمامخونتوسعهرابمکدو
حرکتدراینمسیرراکندکندبهعنوانمثالساخت
پروژهکتابخانهاسدآبادازسال9۰آغازوهنوزتکمیل

نشدهاستکههیچتوجیهیندارد.
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افتتــاحچند
پروژهصنعتی،کشــاورزیوبازدیدازشرکتصبانور،
حضوردرشورایاداریوسرکشــیازخانوادهشهدابا
اســتقبالجمعیازمســوولانومردماینشهرستان
اسدآبادســفرکرد.ملانوریشمســیدربدوورودبه
شهرستاناسدآبادبهمنظورادایاحترامبهمقامشامخ
شهدایاسدآباددرگلزارشهدایاینشهرستانحضور
یافت.برنامههایســفرباحضوردرگلزارشهداوادای
احترامبهمقامشامخیشــهداآغازوباتکریمخانواده

شهیدانعبدکوندبهپایانرسید.
توسعه کشــت گلخانه ای در مدیریت 

مصرف آب نقش حیاتی دارد
بعدازادایاحترامبهشهدایشهرستاناسدآباداستاندار
وتیمهمراهویراهیمسیربرایافتتاحگلخانهکشت
گوجهفرنگیبهمساحت۱۰۰۰مترمربعشدند.دراین
مراسماکبررنجبرزادهرئیسمجمعنمایندگاناستان
همدان،معاوناقتصادیاســتاندارومدیراناستانیو
شهرستانیمتولینیزاســتاندارراهمراهیکردند.این
گلخانهدرروستایبهرازشهرستاناسدآبادقرارداشتو
سطحتوسعهآنحدود5هزارو۲۰۰مترمربعبود.بنابر
گفتهبهزادرحمانیپرستســرمایهگذارومالکاین
خانهمیانگین۲۱۰تنمحصولازاینگلخانهبرداشت
خواهدشدوکلسرمایهگذاریطرحنیز۱۰۰میلیارد

ریالاست.
سرمایه گذاری 800 میلیاردی ترک ها و 

چینی ها در اسدآباد

بعدازافتتاحگلخانه،قرارگاهاقتصادمقاومتیهمدانبه
ریاستاستاندارمسیررسیدنبهدوپروژهاقتصادیمهم
رابهمنظورمیزبانیوتکریمازسرمایهگذارانترکوچین
درکنارآغازعملیاتاجراییهردوپروژهپیشگرفتند.
متولیاصلیاینقسمتازســفرشرکتشهرکهای
صنعتیهمدانمعرفیشدکهموفقشدهبودباجذبدو
سرمایهگذارخارجیترکبهمبلغ۲۰۰میلیاردتومان
وســرمایهگذارچینبهمبلغ۶۰۰میلیاردتومانامید
بهتوسعهرابهشهرکصنعتیاسدآبادکهسالهاست
رویایآنراداردبازگرداند.درادامهاینســفراستاندار
همدانوتیمهمراهویازآخرینوضعیتکنارگذرغربی
شهرستانتویسرکانبازدیدکردوگفت:کمکخواهیم
کردتاطرحمهمکنارگذرغربیشهرســتاناسدآبادبه

سرعتتکمیلشود.
حمیدملانوریبابیــاناینکهاینکنارگــذرازجمله
ابتکاراتمهمیاســتکهکمکمیکندتامسیرتردد
مسافرانوگردشگرانغربکشورهمواروایمنباشد،
تاکیدکرد:تمامتلاشاســتاناینبایدباشدکهپروژه

کنارگذراسدآبادنیمهخردادماهزیربارترددرود.
ویافزود:محورمواصلاتیمسیراســدآباددرتوسعه
زیرساختیگردشگریمذهبیبهمنظورتأمینامنیت

سفرزائراناربعینحسینیبهشمارمیرود.
دانشگاهپرســتاریازجملهپروژهاییبودکهامروزبا
حضوراستاندارهمدانعملیاتاجراییآنآغازشدتا
مکانیآراموبسترعلمیتخصصیبرایعلاقهمندانبه

تحصیلدررشتهپرستاریاینشهرستانباشد.
استاندارهمدانباکلنگزنیدانشــکدهپرستاریدر
اسدآبادعلاقهمندانبهپرســتاریاینشهرستانرابه

تحصیلدلگرمکرد.ملانوریشمســیامروزدرخلال
سفریکروزهبهشهرستاناسدآبادبهمنظوررسیدگیو
سرکشیازواحدهایصنعتیوتولیدیازشرکتصبانور
نیزبازدیدوازنزدیکباکارگراناینواحددیدارکردو

شنوایمشکلاتآنانشد.
گوش شنوای استاندار و مشکلات کارگران 

صنعت
بعدازبازدیدازکنارگذرتیممدیریتیاستانبهریاست
استانداربرایبازدیدوسرکشیواردشرکتصبانورشد،
اینشرکتیکواحدتوســعهمعدنیوصنعتیازنظر
تولیدسنگآهناستوجزو۱۰شرکتنخستکشورو
بزرگترینتولیدکنندهاینمادهمعدنیدرغربکشور
است.دراینبازدیدمقررشدمشکلاتزیستمحیطی
حلوبااستفادهازپسابتولیدمحصولصبانورافزایش
یابد.دربازدیدازاینکارخانهکارگرانمشکلاتیداشتند
کهتلاشمیکردندبههرنحویشدهبهاطلاعاستاندارد
برسد.نتیجهتلاشآنهااینشــدکهبخشیازبازدید
استاندارازصبانوربهشنیدندغدغهومشکلاتکارگران
اختصاصیافتکــهمهمترینآنمشــکلاتافزایش

حقوق،پایدارشدنشــرایطاستخداموفعالیتآنهاو
جذبکارگرانبومیبود.

مجموعه مدیران استان، پذیرای شنیدن 
مشکلات و دغدغه مردم اسدآباد شدند

درسفریکروزهاستاندارهمدانبهشهرستاناسدآباد
شنیدنصدایمردمجزومهمیازپازلسفرملانوریرا

درقامتاستانداریهمدانراشکلداد.
درملاقاتچهرهبهچهرهبامردمشریفاینشهرستان
تیممدیریتیاســتانبانگاهیحمایتیپذیراوشنوای
مشــکلاتآنانبودوبرایحلورفعدغدغههایشــان
چارهاندیشیشد.حضوردرشــورایاداریبهمنظور
ترسیمنقشــهراهمدیریتیبرایتحققاهدافدرنظر
گرفتهشدهتوسعهشهرستاناسدآباددرسالجدیدنیز
بخشدیگریازبرنامهسفربهشهرستاناسدآبادراشامل
شدهبود.درپایاناســتاندارباحضوردرمنزلشهیدان
محمدعلیونورمرادعبدکوندبهاینســفریکروزه
خاتمهبخشید.درایندیدارمعاونیناستاندار،نماینده
مردمشهرستاناســدآباددرمجلسشورایاسلامیو

فرمانداراسدآبادنیزاستاندارراهمراهیکردند.

حضور استاندار همدان و معاونین در شهرستان اسدآباد
همدان
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درســالگذشــتهیکهزار۲۳۶تأییدیــهایمنــیوکیفیتبرای
آسانسورهایگلستانصادرشد.سرپرستادارهکلاستانداردگلستان
گفت:درســال۱۴۰۳،یکهزارو۲۳۶آسانســورموردبازرسیقرار
گرفتوپسازاعلامنواقصورفعتمامیآنهــاموفقبهاخذتاییدیه

ایمنیشدند.
داودمزیدیبابیاناینمطلبگفت:ازبینآسانســورهایبازرســی
شدهدرسالگذشته،7۸۳مورد،آسانسورهایجدیدالنصببودندکه

بازرسیازآنها،بازرسیاولیهمحسوبمیشد؛افزود:باتوجهبهاینکه
اعتبارتأییدیههایصادرهبرایآسانســوریکسالهاست،نیازاستتا
مدیرانومالکانساختمانهاپسازاتماماعتبارتأییدیهآسانسورهای

خود،برایبازرسیادواریودریافتتأییدیهادواریاقدامکنند.
دبیرشورایاستانداردگلستانافزود:خوشبختانهدرسالگذشتهتعداد
۴5۳آسانسورکهپیشازسال۱۴۰۳تاییدیهاولیهدریافتکردهبودند،
موردبازرسیادواریقرارگرفتهوتأییدیهادواریبرایآنهاصادرشد.

مزیدیدرپایانیادآورشد:استفادهکنندگانازآسانسورهامیتوانند
باارسالکد۱۰رقمینصبشدهدرداخلکابینآسانسورکهباعنوان
شناسهملیآسانسورشناختهمیشود،بهسامانهپیامکی۱۰۰۰۱5۱7،

ازوضعیتتأییدیهآنآسانســورمطلعشــوندودرصورتمشاهده
آسانسوربدونتأییدیه،موضوعراازطریقسامانهپیامکی۳۰۰۰۱5۱7

یاتلفن۱5۱7بهاستانداردگلستانگزارشکنند.

گلستان


